
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-12-17, § 22 

 

 Tid Torsdagen den 17 december 2009 kl 14.00 – 14.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 22 december 2009 

 
 

 

 

Petter Lindfors Kenneth Nilsson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Sören Swärd (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katharina Gratschew (M)  

Gulan Avci (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Anders Alvebäck (M)  

Erik Slottner (KD)  

Christer Mellstrand (C) § 5 - 26 

Margareta Malm (S) tjänstgörande 

Torkel Tigerschiöld (MP) tjänstgörande 

Clara Lindblom (V) § 22 - 26 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra 

Nieto, Eva Olsson, Olle Cyrén, Thomas Gustafsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 

 

 

 

 

 



  

 
 § 22 

Markanvisning för bostäder och lokaler inom fastigheten 

Hjorthagen 1:2 i Norra Djurgårdsstaden etapp Norra 2, 

Östermalm 
Dnr E2009-513-01500 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden anvisar mark för bostäder och lokaler inom fastigheten 

 Hjorthagen 1:2 enligt kontorets förslag och ger kontoret i uppdrag att träffa 

 markanvisningsavtal. 

 

2 Exploateringsnämnden hemställer hos stadsbyggnadsnämnden om detaljplan för 

 området. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 25 november 

2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordförande Petter Lindfors m fl (M), Gulan Avci (FP) och vice ordförande  Mirja 

 Räihä Järvinen m fl (S) föreslår (se beslutet). 

 

2)     Torkel Tigerschiöld och Ann-Margarethe Livh (V) föreslår följande: 

 

 Nämnden beslutar uppdra åt nämnden att -fastställa ett miljöprogram med högt 

 ställda miljö- och energikrav och därefter godkänna markanvisning samt 

 därutöver anföra följande:  

 

 Norra Djurgårdsstaden har egentligen goda förutsättningar att bli en 

 klimatneutral stadsdel med ekologisk spjutspetsteknik och en god boendemiljö. 

 Det är dock ett problem att markanvisningar ges och detaljplaner fastställs innan 

 staden fastställt något miljöprogram för området. Framväxten av ett 

 miljöprofilområde bör rimligtvis utgå från ett miljöprogram med högt ställda 

 miljö- och energikrav. Staden bör få till stånd ett integrerat miljöarbete för 

 stadsdelen som arbetas in i kvalitetsprogrammet.  

 

 De energikrav som ställs i de (inte fastställda) miljökraven för Norra 

 Djurgårdsstaden för byggnation på 55 kWh/m2/år, är inte tillräckliga. 

 Miljöpartiet menar att energikraven ska vara 45-55 kWh för ny byggnation i hela 

 staden och 55 kWh i ett miljöprofilområde är därför allt för lågt ställt krav.  

 

 

 

Beslutsgång 

Ordförande Petter Lindfors (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner 



  

att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Torkel Tigerschiöld (MP) och Ann-Margarethe Livh (V) reserverar sig mot beslutet 

med hänvisning till sitt gemensamma förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


